
 

Protokół 

        z zebrania wiejskiego sołectwa Bagno 

 

Zebranie wiejskie odbyło się w dniu 14 września 2022 r., o godz. 1700, w lokalu świetlicy wiejskiej  

w Bagnie. 

 

Na ogólną liczbę 145 mieszkańców sołectwa, w zebraniu udział wzięło 19 osób, a więc więcej niż 

1/10 stałych mieszkańców. Zebranie odbywało się w I terminie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

      1)    Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie - Tomasz Waruszewski, 

2)   Sołtys - Edyta Gorzka,   

3)   Pracownik Urzędu Gminy – Marta Bartkowska, 

 

Porządek zebrania: 

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania 

2) Informacja Wójta Gminy o bieżących sprawach Gminy 

3) Zapytania i wnioski 

4) Zakończenie zebrania 

 

Przebieg  zebrania: 

Ad 1 

Zebranie otworzyła i prowadziła Sołtys wsi Pani Edyta Gorzka. Przywitała zebranych i stwierdziła ważność 

zebrania jak na wstępie protokołu. Przewodnicząca zebrania przedstawiła projekt porządku zebrania.  

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. Porządek został podjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Wójt Gminy Tomasz Waruszewski w swoim wystąpieniu omówił następujące zagadnienia: 

 

●  Pogratulował zawiązaniu się nowego Koła Gospodyń Wiejskich i podziękował kołu oraz wszystkim 

mieszkańcom wsi, za udział w  dożynkach gminno-  powiatowych, które odbyły się w Skarlinie 3 września 

2022r. 

● Przekazał informacje dotyczące przyznawanych świadczeń z pomocy społecznej: 

- stypendia socjalne, 



- dożywianie dzieci w szkołach (Spółdzielnia Socjalna „Obiadek” z Mroczna), oraz poinformował o 

możliwości kupna obiadu przez osoby prywatne. 

- świadczenia rodzinne, 

- świadczenia z funduszu alimentacyjnego, 

- dodatek węglowy, 

- dodatek osłonowy, 

- wydawanie żywności z programu „pomoc żywnościowa” ze środków UE. 

● Poinformował, że komputery z programu Granty PGR będą wydawane wnioskodawcom najpóźniej na  

początku października br., 

● Omówił problem wzrostu kosztów utrzymania w związku z podwyżką cen energii i opału oraz zapowiadany 

wzrost wywozu odpadów komunalnych, zwielokrotnienie cen inwestycji. Zaapelował, żeby mieszkańcy 

zaopatrzyli się jak najszybciej w opał na zimę.  

● Przekazał, że w przyszłym roku będzie aktualizowany cennik wynajmu świetlic wiejskich. 

● Poinformował o planie budowy Biedronki w sąsiedniej miejscowości Jamielnik. 

● Budowa hali targowej w Bratianie, planowane zakończenie inwestycji na wiosnę 2023r. Hala ma być    

kuźnią rozwoju przedsiębiorczości. 

● Skierował słowa pochwały i uznania za wielkie zaangażowanie mieszkańców w działalność społeczną, 

min. za udział w konkursie ,,Piękna zagroda, czysta wieś’’. 

 

Ad. 3 

● Mieszkaniec wsi, poprosił o uwzględnienie w odśnieżaniu, bocznej drogi umożliwiając dojazd do nowo 

wybudowanego domu. Wójt odpowiedział, iż zostanie to uznane. 

●  Padała prośba o nowe lampy solarne, na powstającej ścieżce spacerowej. Wójt odpowiedział, iż w tej chwil 

nie może niczego obiecywać. 

● Poruszono problem złego stanu drogi przy wjeździe do miejscowości, powstała duża dziura oraz uszkodzona 

została studzienka, wskutek czego powstaje problem z podlewaniem sąsiednich posesji oraz piwnic. Wójt 

odpowiedział, iż konieczna jest naprawa.  

● Zapytano o możliwość ograniczenia prędkości do 30 km/h, bądź montażu progu zwalniającego  

oraz przejścia dla pieszych, pozwalający na bezpieczne poruszanie się dzieci z autobusu szkolnego. Wójt 

odpowiedział, że jeżeli mieszkańcy wystosują wniosek o ograniczenie prędkości przez całą miejscowość,  

musi zostać opracowany dokument zmiany organizacji ruchu, tz. strefa ,,wolnego ruchu’’.  

 

Ad.4 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Sołtys zamknęła zebranie wiejskie sołectwa Bagno 

 

protokołowała                                                                                                 Sołtys wsi 

Marta Bartkowska                                                               Edyta Gorzka 


